

《单词百科:LWF是什么意思?LWF怎么发音?LWF的解释和用法》

英语单词LWF是什么意思?LWF怎么读?LWF怎么发音?简答网为您整理了LWF的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



LWF的意思

1、abbr.lightweight fighter 轻型战斗机;low work function model 低功函数模型;long wavelength fiber 长波 (长) 光纤;Lutheran World Federation 世界路德教联合会;

LWF的双语例句

1、 This paper the procedure, application, benefits and limits of the LWF technology.

文章介绍LWF随 打捞测井技术的施工工艺、 应用、 优点和局限性.

2、 This paper introduces the procedure, application, benefits and limits of the LWF technology.

文章介绍LWF随打捞测井技术的施工工艺、 应用、 优点和局限性。

3、 Hopefully this article helps to clear up any questions you may have had regarding LWF and C4D.

希望这篇文章可以帮助清理你可能有关于LWF和C4D的任何问题。

4、 The main problem of renderings created without LWF: lights are overblown and colours mix badly(' unnaturally').

没有路德会联合会创建的渲染的主要问题：灯被夸大了，颜色的搭配严重（“非自然”）。

5、 CINEMA4D is clever enough to offer you a "one button" solution – and by default LWF is automatically activated in new scenes.

CINEMA4D是足够聪明，为您提供一个“一键”解决方案-默认情况下，路德会联合会是在新的场景自动激活。

6、 Single-File Multipass images are also handled correctly with one exception: if you render without LWF and output to 32-bit Photoshop can no longer composite the image properly.

正确处理单文件多路图像也有一个例外：如果你没有LWF和输出32位的Photoshop渲染可以不再复合图像正常。

7、 This article aims to explain the concept behind Linear Workflow (LWF) and in the process look at the correct techniques, file formats and procedures when using LWF in your studio pipeline.

本文旨在解释概念背后的线性工作流程（LWF），并在正确的技术，文件格式和程序的过程看，当您在您的工作室管道的LWF。

8、 If you render with LWF in C4D this option needs to be enabled; if you render without LWF in C4D it needs to be disabled.

如果你与LWF呈现在C4D需要启用此选项，如果你没有呈现在C4D LWF它需要被禁用。

以上是简答网为您整理的LWF怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于LWF的用法、LWF的释义、LWF的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/LWF>